

考評局停止在灣仔辦事處售賣刊物

香港考試及評核局(考評局)於2002年推出網上書店，供市民訂購各樣考試及評核刊物。隨著網上服務越趨普及，考評局將於2022年9月1日起停止在灣仔軒尼詩道130號修頓中心12樓之辦事處售賣刊物。

市民可到考評局[網上書店](#)訂購刊物，或親身到考評局位於九龍新蒲崗爵祿街17號地下之刊物組購買刊物。

有關安排及考評局刊物詳情，可[按此](#)瀏覽。

如有查詢，請致電3628 8263或電郵至pu@hkeaa.edu.hk

The HKEAA Ceases Selling Publications at Wan Chai Office

The Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) has launched its Online Bookstore since 2002 for the public to purchase a wide range of examination and assessment publications. With the increasing popularity of online service, the HKEAA will cease selling publications at its office located at 12/F Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai effective from 1 September 2022.

Members of the public are encouraged to order the HKEAA's publications through [Online Bookstore](#) or visit the Publication Unit on G/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon to buy the publications.

For the detailed arrangements and the list of HKEAA publications, please click [here](#).

For enquiry, please call 3628 8263 or email to pu@hkeaa.edu.hk